
Gostynin, 21 grudnia 2016r. 

Pan/i 

…………………………………… 

 

Zapraszam na XXVIII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 30 grudnia 2016r. 
o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2017. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 84/XVII/2015 z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin 
na 2017 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2017 rok. 

9. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

12.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

13.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 

 



Protokół 

z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 30 grudnia 2016 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

4. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

5. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Prezesa ZK, 

Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka wniósł o umieszczenie w punkcie 4a „Przyjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany Uchwały nr 67/XVI/2015 z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2016”. 

Radni zmianę przyjęli 14 głosami za. 

Radni porządek po zmianach przyjęli 14 głosami za. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja chciałam jeszcze tylko przypomnieć, bo tam jeszcze jedną rzecz zgłaszałam, ten 

podjazd na Rogożewku, jeszcze to zostało do zrobienia, tak to resztę rzeczy już mam bardzo ładnie 

zrobione. Także dziękuję bardzo. 

 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja też chciałam zgłosić, tą drogę, która idzie do Podgórza od strony tego asfaltu, który jest na 

Płock do wiaduktu, nawet jeszcze dzisiaj Pani Sołtys mi zgłosiła, ze ta droga jest w fatalnym stanie. 

I w asfalcie jest dziura przy budynku nr 13. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje:  

1. Ja też bym chciał zgłosić, tam kawałek drogi jest do wyrównania, bo strasznie się tam dziury 

powybijały, to jest na Sałkach. 

 



Radny Jerzy Węglewski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie po raz kolejny chcę zapytać i konkretną odpowiedź poproszę dzisiaj ustnie, 

odnośnie równania dróg Jastrzębia, Osiny oraz przywrócenia drogi, odtworzenia za autostradą w 

miejscowości Jastrzębia, tam nie ma drogi w ogóle.  

2. Nie wiem, czy ktoś był, bo prosiłem, też bym się chciał dowiedzieć, czy ktoś był tą drogę 

zobaczyć, jaka jest ocena tej drogi? 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 4 interpelacje: 

1. Ja chciałabym zapytać też Pana Wójta o drogę w m. Skoki Kiełpieniec, dwie sesje temu 

zgłaszałam prośbę, jest w tej sprawie nic nie zrobione i chciałabym wiedzieć dlaczego? 

2. Chciałabym również zwrócić się o równanie drogi w m. Feliksów, Anielin i Halinów. Tam gdzie 

była robiona woda, też maszyny zrobiły ogromne dziury, nie można przejechać.  

3. Chciałabym też podziękować w imieniu mieszkańców za wodę. Mieszkańcy się bardzo cieszą. 

Jest to ogromna wdzięczność. Jest prośba od nich, żeby przekazać Państwu podziękowanie, dla 

Państwa Radnych również, że poparli tą sprawę. 

4. Chciałabym również zgłosić uzupełnienie asfaltu w m. Feliksów, są ogromne dziury, gdzie nie 

można już się minąć. 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja chciałem zgłosić wiatę, którą wiatr uszkodził na Górkach Pierwszych, w kierunku Białotarska. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Z-ca Wójta Andrzej Szyszka. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

(Radna Marzena Staniszewska doszła na obrady sesji). 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Narkomanii na rok 2017. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 158/XXVIII/2016 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały nr 67/XVI/2015 z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na 

rok 2016. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zmiana dotyczy jedynie zadania 3 w ppkt 3, który brzmi 

„Opracowanie, zakup i rozpowszechnianie materiałów edukacyjno-informacyjnych dotyczących 

problematyki uzależnień i promujących zdrowy styl życia (ulotki, broszury, książki, itp.)” tutaj była 

zwiększona kwota o wydane pozwolenia, które wpłynęły w grudniu, wynosi w tej chwili ta kwota 

16.183,09zł, czyli zwiększenie o kwotę 4.557,17zł. Jest to jedyna zmiana. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 159/XXVIII/2016 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radna Jolanta Sulma wyszła z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 84/XVII/2015 z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 160/XXVIII/2016 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radna Jolanta Sulma wróciła na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 161/XXVIII/2016 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ta uchwała jest 

zbierająca wszystkie plany pracy poszczególnych komisji. Tutaj nasz Pan gość, Pan Wróblewski 

poprosił o głos w sprawie przyjęcia tych planów. 

Pan Roman Wróblewski: Szanowni Państwo, dlaczego do Państwa przyszedłem na sesję? Dlatego, 

że próbuję zainteresować Pana Wójta modernizacją sieci wodociągowej, ponieważ we wsi 

Miałkówek, razem z żoną mamy działkę i brakuje nam kilkudziesięciu, jak dowiadywałem się w 

ZK, około 90m dociągnięcia sieci wodociągowej, żebym mógł wykonać przyłącze wodociągowe. I 

proponowałem Pana Wójta zainteresować globalnie tym tematem i Państwa też. Pisałem do 

Państwa Radnych w listopadzie 2016r. pismo. Pismo to otrzymaliście Państwo wszyscy Radni. A 

dlaczego pisałem do Państwa, a dlatego, że po prostu Pan Wice Wójt Pan Andrzej Karol Szyszka na 

moje prośby odpisał mi tak, „W odpowiedzi na Pana pismo z dnia 05.10.2016 r. w sprawie 

rozbudowy sieci wodociągowej w m. Miałkówek informuję, że na umieszczenie zadania w 

budżecie gminy musi wyrazić zgodę Rada Gminy Gostynin”. W związku z tym napisałem do 

Państwa, jest to część, bo drugie jest powiedziane, że z uwagi na ograniczone środki finansowe nie 

jest w stanie określić, kiedy ten temat zostanie załatwiony. W związku z tym, że ja wystąpiłem w 

odpowiednim czasie, żeby można było w budżecie umieścić to zadanie, no to później pisałem do 

Państwa prośbę. Ja rozumie, że Pan Wójt ma środki itd., ale po prostu jeżeli ktoś nie drąży, to 

tematu nie załatwi. A w ogóle wydaje mi się, że ja po prostu wyrwałem takie, a objęcie w ogóle 

analizą całej miejscowości Miałkówek. Bo miejscowość Miałkówek, jest objęta planem 

zagospodarowania przestrzennego i z tego planu wynika, że miejscowość jest typowana, 

promowana jako miejscowość turystyczna. I bez rozwiązania problemów sieci wodociągowej, 

dobrze byłoby i kanalizacyjnej, jest po prostu problem. A problem wynika z tego, że bardzo dużo 

osób dzieli tereny na działki, następuje dość intensywna zabudowa tych działek i bez rozwiązania 

tego problemu będzie w przyszłości kłopot. Dlaczego? Dlatego, że każdy, albo buduje sobie studnie 

i teraz jeżeli Państwo w przyszłości będziecie chcieli ciągnąć wodociąg, to mieszkańcy powiedzą 

dziękuję, bo ja już mam własną studnię. A generalnie może to wpłynąć wadliwie na gospodarkę 

wodną, ponieważ każdy budując szamba itd. może spowodować zanieczyszczenie wód gruntowych, 

a obok jest jezioro i będzie po prostu za lat 10, 20, 50 może być problem. Dlatego, próbowałem 

Państwa zainteresować, ponieważ na tom pismo, nie powiem, Pan Przewodniczący skierował do 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Pan Przewodniczący Piotrowski, kontaktował się ze mną, z 

przyczyn technicznych, nie mogłem przyjść na posiedzenie, które było 14 grudnia, dlatego 

pozwoliłem sobie przyjść do Państwa dzisiaj, dlatego, że Państwo zajmujecie się ustalaniem planów 

komisji i rady. I po prostu przed sesją rozmawiałem z Panem, Przewodniczącym, że będę miał do 

Państwa prośbę, którą właśnie zgłaszam, abyście Państwo mogli tym tematem się zająć globalnie. 

Ja po prostu przygotowałem ten wniosek i jeszcze odpowiednio poza sesją zwrócę się do Państwa, 

aby w jakimś zakresie uzupełnić w trakcie roku porządek pracy komisji i Sesji Rady, żeby Państwu 

nie zabierać dużo czasu. Natomiast tylko chciałem przeprosić tutaj, ze pomyliłem się w numerze 

swojej działki, pewnie z szybkości, dotyczy to działki 125/8, a nie 125/6 w Miałkówku. Tak jak 

mówię, generalnie dobrze byłoby tym tematem się zająć, żeby mieszkańcy mogli sobie korzystać z 



sieci gminnej, ponieważ jest to i bezpieczniejsze i dla gminy bardziej opłacalne. Bo jeżeli później w 

przyszłości, mówię będziecie Państwo chcieli ciągnąć wodociąg, to się okaże, że po prostu nie 

będzie chętnych. Ponieważ mieszkańcy, jako mieszkańcy w zasadzie, to nie bardzo się tym 

interesują, ponieważ działki zabudowują osoby spoza terenu gminy Gostynin. No trudno jest, bo ja 

rozmawiałem z wieloma osobami, no jakby był, to byśmy się przyłączyli. Natomiast, żeby podjąć 

inicjatywę, tak jak ja to robię, to jest ciężko, bo ludzie mieszkają w Warszawie, Płocku, w Łodzi i 

jest kłopot, żeby zebrać podpisy. Ale ja niedługo będę na emeryturze, w związku z tym będę miał 

czas i będę Państwu tą głowę zawracał. Jest to ode mnie taka prośba, żeby ewentualnie w trakcie 

roku uzupełnić te plany, tak Komisji Rozwoju Gospodarczego, tam gdzie to pismo moje zostało 

skierowane i ewentualnie Rady, żeby ten temat można było tak globalnie omówić. I żeby była 

możliwość zrobienia, bo mówię, ja osobiście, na razie, na ten moment, na ten dzień mi nie zależy na 

tym wodociągu, a jeżeli będę chciał cos robić no to najwyżej studnie wykopie, ale mówię, wtedy 

już nie będę zainteresowany przyłączeniem się do wodociągu. A to będzie ze stratą dla gminy. 

Natomiast no dobrze by było również przyjrzeć się, czy istniała by możliwość założenia kanalizacji. 

Ja tutaj po prostu opieram się na te doświadczenia gminy, gdzie też mam kontakt w województwie 

pomorsko-zachodnim, gdzie tam jeżeli gmina opracuje plan zagospodarowania przestrzennego taki 

jak Państwo mają, to od razu gmina robi inwestycje, wodociągi, kanalizację, zakład energetyczny 

doprowadza energię i nie ma problemu. Kupuje się działkę w zasadzie uzbrojoną i szybko można 

wejść w ten układ mediów i nie ma problemów później z odbiorem zanieczyszczeń i 

zanieczyszczaniem środowiska. Także to jest tylko po prostu taka moja prośba. A jeszcze pisemnie 

odpowiednio do Państwa pozwolę sobie zakłócić spokój. Także dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję Panu bardzo za 

głos, oczywiście każda inicjatywa jest przez nas analizowana i rozpatrywana. I plany pracy, jak i 

Komisji, tak i Rady są dokumentami otwartymi. My w trakcie roku je oczywiście modyfikujemy z 

różnych inicjatyw i z różnych potrzeb wynikających w ciągu roku. I oczywiście to zostanie 

zaprotokółowane i na Komisji Rozwoju, później ewentualnie na Sesji postaramy się jak gdyby na to 

Panu tutaj odpowiedzieć. A myślę, że jeżeli chodzi o pewnie stan z wodociągowania, to Pan Wójt, 

pewnie kilka słów powie na temat naszych tutaj.. ogólnego stanu zwodociągowania gminy, który 

jest tak naprawdę na bardzo zadowalającym poziomie w ocenie mieszkańców i tutaj nas Radnych, 

ale inicjatyw każdorocznych, które realizujemy. 

 Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Szanowni Państwo, odpowiadając na Pana pytanie, odnośnie 

wodociągu, my jako gmina, jako Radni cały czas budujemy sieci wodociągowe. Jak Pan dobrze 

wie, od paru lat pojawił się problem suszy. I gospodarstwa, które prowadzą produkcję zwierzęcą, są 

bez wody. To są miejscowości, to są gospodarstwa od wielu, wielu lat zamieszkałe, gdzie do tej 

pory problem wody nie występował, każdy miał swoje ujęcie i problemu nie było. Dzisiaj na 

niektórym gospodarstwie to jest być, albo nie być. W tegorocznym budżecie Rada Gminy przyjęła 

ponad 400tys. zł na budowę nowych sieci wodociągowych. Mamy taką listę zgłoszonych wniosków 

o rozbudowę sieci. Mamy jeszcze zadania niezrealizowane z 2007r. Więc reasumując tą moją 

wypowiedź na pewno nie będziemy rezygnować, by Państwa m. Miałkówek zasilić w sieć 

wodociągową mając ta świadomość, że poziom wód gruntowych nawet zakładając kopanie 

prywatnych studni może być problematyczne. Bo my to mamy już przerobione w przypadkach 

osób, które próbowały, że tak powiem, pogłębić istniejące studnie, efekt był bardzo mizerny, wręcz 

zerowy. Więc proszę zrozumieć, że Radni są postawieni w tej chwili przed takimi sytuacjami, że 

ludzie płaczą, żebrzą i błagają o wodę, bo mieszkają 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko dopowiem, myślę, że ta kwota Panie Wójcie, została zaniżona, bo 

na całe zadania kanalizacyjne i wodociągowe w roku 2017, mamy zamiar wydać 1.810tys. zł. Z 

tego co pamiętam jedno zadanie kanalizacyjne jest w Sokołowie, więc około 800ty. zł na wodę. 

Możliwe dlatego, że część zadań jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej chyba ujętych i może 

dlatego. Nie wiem, czy pani Skarbnik się ze mną zgodzi, czy nie.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: odejmowałam kanalizację, ale to prawda. 

Radny Marek Balcerzak: czyli to są duże środki, niemalże 2mln zł wygospodarować w budżecie na 

zadania, które tu Pan poruszył i sprawy wodociągowania i kanalizacji, więc to są naprawdę 



ogromne środki. I tak jak Pan Wójt powiedział potrzeby są.., dzisiaj tak duże, że gmina nie jest w 

stanie w ciągu roku. Oczywiście przychylam się do tego żeby omówić to kompleksowo i robić tam, 

gdzie te potrzeby są największe, czy skorzysta najwięcej osób. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo 

myślę, że tutaj dyskusję wyczerpaliśmy na ten temat. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 162/XXVIII/2016 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 163/XXVIII/2016 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 10-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Piotrowski, sprawa przystanku przy drodze.., w kierunku 

na Białotarsk, ZK ma to zgłoszone i prawdopodobnie po nowym roku ta wiata zostanie 

zamocowana. 

Pani Radna Dan, Pan Radny Wasiński, Pan Radny Węglewski, Pani Radna Sulma, jeśli chodzi o 

równanie tych dróg w tej chwili, to jak Państwo widzicie, to są warunki niesprzyjające. Tam gdzie 

jest taka możliwość, konieczność, żeby posłać równiarkę, jeżeli warunki atmosferyczne na tyle będą 

stabilne, więc tutaj nie będzie problemu.  

Sprawa ubytków w drogach na chwilę obecną, tutaj w przypadku Pani, na tej drodze Kiełpieniec, 

tam nawet w piątek, generalnie nie ma już kruszywa, żeby była jasność, musimy zrobić 

postępowanie przetargowe w styczniu, żeby jakikolwiek materiał kupić na te ubytki i go 

przeznaczyć. Nawet w tym tygodniu przedświątecznym były robione drogi przez ZK, nie wiem, czy 

dobrze mówię, czy o tej samej drodze w Kiełpieńcu, tam była ta tarka wyrównana. Ja tam byłem we 

wtorek i Zakład tam w piątek jeszcze działania robił na moją prośbę, co może potwierdzić Pan 

Prezes.  

Jeśli chodzi jeszcze o pytanie Pana Radnego Węglewskiego, temat jest znany, więc, co ja mogę 

powiedzieć na pewno na początku roku będziemy próbować ten temat załatwić. Ja wiem, że było 

powiedziane, że miało to być zrobione w tym roku, no nie zostało, ale proszę zrozumieć, teraz po 

tych deszczach problem był tak ogromny, że praktycznie telefony się urywały, każdy z pretensjami, 

nie chcę już mówić o słowach takich bardzo nieprzyjemnych, jakie były adresowane do mnie, czy 



do Pana Jarka Cichońskiego. Więc tutaj jeszcze proszę o cierpliwość. 

Radny Jerzy Węglewski: tak Panie Wójcie, tylko to już od roku słyszę, proszę o cierpliwość. 

Pytałem też o drogę za autostradą na Jastrzębi, pytałem też, czy ktoś był zobaczyć tę drogę, jak tam 

jest, tutaj z Urzędu Gminy? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: byliśmy, ale to dużo wcześniej. 

Radny Jerzy Węglewski: ja pytałem, czy teraz ktoś był? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: nie, teraz nie byłem, po tych akcjach.. 

Radny Jerzy Węglewski: dlatego takie jest właśnie zainteresowanie, tam ludzie nie maja dojazdu do 

domu. Nikt się nie zainteresuje. Ja proszę od roku, żeby coś tam zrobić, Pan mi obiecuje, najpierw 

wiosna  2016, jesień 2016. Jest materiał do skruszenia 500 ton, nie ma pieniędzy na równiarkę jest 

tylko obiecywane. Pan mówił w październiku, że jest wybierana oferta na kruszenie już do tej pory 

ta oferta jest nie wybrana. Tak? Tak to rozumie, bo w październiku Pan już mówił, że jest wybierana 

oferta. Dlaczego to nieskruszone jest? Niech Pan odpowie logicznie dlaczego nie jest skruszone, 

tylko są obietnice od roku, albo od półtora. Gruz był przywieziony dla lata temu, przez dwa lata 

leży i zawala na prywatnej działce w Osinach.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Jarek rozmawiał z tym wykonawcą, ale on praktycznie nie 

określił terminu. 

Radny Jerzy Węglewski: no to dlaczego były obietnice? Już wybieramy ofertę, mamy ofertę, 

wybieramy w październiku, mamy grudzień i nic nie jest zrobione. I Pan mówi dalej, że nie wie 

dlaczego. Proszę o cierpliwość. Ile możemy czekać? Ile Ci mieszkańcy maja czekać? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ale mówię, proszę też zrozumieć, że to nie jest problem drogi za 

autostradą.  

Radny Jerzy Węglewski: poza tym, jeżeli chodzi o równiarkę, był robiony w sierpniu bodajże, albo 

we wrześniu fundusz sołecki na Jastrzębi, był sprzęt, równiarka, był walec, drogi leśne nie zostały 

wyrównane. Była obietnica, że przyjadą niedługo i wyrównają, bo coś tam się skończyło, czy się 

zepsuło sprzęt. Do dzisiaj nie jest to wyrównane, proszę na każdej sesji i teraz Pan mówi, że są 

warunki atmosferyczne niesprzyjające. Ja prosiłem od pół roku o równiarkę, a wy czekaliście na 

zimę, żeby się wytłumaczyć, że teraz jest zima, że nie można równać?  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeszcze była w grudniu równiarka na Rogożewku, czy w listopadzie? 

Radny Jerzy Węglewski: ja słyszę, że jeżdżą po całej gminie, a tam od pół roku nie mogę się 

doprosić, Panie Wójcie, mimo obietnic. No jak tak może być dalej? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: nic więcej w tym temacie nie mogę powiedzieć. 

Radny Jerzy Węglewski: ja nie pytam o swoją sprawę, bo też tam jeżdżę, na samym końcu Jastrzębi 

gospodarstwo i codziennie dojeżdżam. Proszę się przejechać i zobaczyć. Nie wspomnę o drodze 

powiatowej w jakim jest stanie, którą też musimy jeździć. A już ta sprawa za autostradą, te 4 

gospodarstwa to już naprawdę jest.., nie wiem, czy trzeba domagania się jakieś inne, albo nie wiem, 

co uruchomić, żeby tu Państwo zmobilizować do zrobienia tej drogi. Panie Wójcie na poprzedniej 

sesji prosiłem o odpowiedź pisemną w tej sprawie i proszę, naprawdę o konkretną odpowiedź 

pisemną, kiedy będzie to wykonane i proszę to wykonać. Chodzi mi o kruszenie i drogę za 

autostradą i o równiarkę na tych dwóch wsiach. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: jeszcze odnośnie tego przystanku 

w Górkach? Myślę, że tam jest taki błąd prosto techniczny. Ktoś tam nie pomyślał.. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: podcięte jest i po tych wiatrach ta wiata się przechyliła. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: właśnie chyba nie podcięte, bo ja 

tam wolno przejeżdżałem.. Panowie, bo to chodzi o taką rzecz, żeby czasami pomyśleć, tam po 

prostu, jak to było betonowane to nikt, żadnego płaskownika w tą, czy druga stronę, na dole nikt nie 

zastosował i się po prostu z tego betonu wysunęło. Ja tam tak wolno przejeżdżałem i tak to widzę. 

Nie zatrzymywałem się, ale tak to widzę. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja też przejeżdżałem i nie zatrzymywałem się, ale na mnie sprawiło 

wrażenie, jakby to było podcięte. 

 Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ale kto by to tam podcinał? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: nie wiem. 



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: nie, to się wysunęło, ale trzeba to 

zrobić. 

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: przepraszam, że przerywam, ale o tym 

przystanku, to ja coś wiem, to była pomyłka i on był podcięty, bo miał być przeniesiony, bo to nie 

ten przystanek miał być przeniesiony. Miał być ten z tej drogi wojewódzkiej i on był odcięty i 

później tylko tak złapany, a przeniesiony ten co powinien być. Bo ja zauważyłem jadąc z pracy, jak 

pojechałem to już były podcięte i już przewrócony na bok i później był pewnie odwrócony i tylko 

postawiony. I dlatego teraz przy wichurze tak poszło.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękujemy za uzupełnienie. 

 

Do punktu 11-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXVII Sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami za.   

 

Do punktu 12-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja mam taką serdeczną prośbę do Państwa Radnych, żebyście Państwo 

zechcieli po sesji zejść na chwilę do gabinetu Wójta.  

Z uwagi na to, że jesteśmy w przededniu Nowego Roku, więc pozwólcie Państwo, że złoże 

życzenia, by ten Nowy Rok 2017 był rokiem szczęśliwym, by każdego z Państwa marzenia 

prywatne, jak i zawodowe zostały spełnione. Żeby był rokiem pełnym sukcesów, a myślę, że na 

działania Radnych, na przyszły rok, realizacja tych planów, które są w budżecie spowoduje, że 

działania te przyczynią się do rozwoju gminy Gostynin z pożytkiem dla jej mieszkańców. Także 

wszystkiego dobrego Dosie go roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, tak jak 

widzimy, kończy się rok 2016, ja Paniom i Panom Radnym chciałem podziękować za intensywną 

pracę w tym roku,. Wszystkim Paniom i Panom Radnym, mieszkańcom, gościom, pracownikom 

Urzędu, życzyć wszystkiego najlepszego w 2017 roku, aby wszystkie działania i inicjatywy 

Państwa te społeczne się zrealizowały, a również sukcesy i zadowolenie w życiu prywatnym. 

Państwu tego wszystkiego bardzo serdecznie życzę. 

Pan Roman Wróblewski: przepraszam bardzo jeszcze mam taka prośbę, nie tyle co do Państwa 

Radnych, ale do Urzędu, ale dotyczącą Państwa Radnych, aby w BIP-ie były publikowane 

informacje dotyczące porządku obrad sesji z załączonymi projektami uchwał. 

Radna Ewa Michalska: są publikowane. 

Pan Roman Wróblewski: ja nie wiem, pytałem się Pani, Pani powiedziała, że nie ma projektów 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: projektów uchwał nie ma, ale 

porządek obrad jest publikowany. 

Radna Ewa Michalska: uchwały już są publikowane. 

Pan Roman Wróblewski: uchwały tak, ale dobrze jest wiedzieć, że, np. ja dzisiaj na sesje bym mógł 

sobie zajrzeć zobaczyć, co Państwo macie w porządku obrad. Ja oczywiście sprawdziłem, w innych 

gminach maja, poza tym dobrze byłoby, tak samo jeśli chodzi o posiedzenie komisji. Zgodnie z 

ustawą o dostępie do informacji publicznej są to ograny, na które każdy obywatel ma prawo wstępu, 

zapoznać się z informacjami, dobrze by było umieścić je w BIP-ie wtedy łatwiej jest przychodzić 

przygotowanym na sesję bez zawracania pracownikom Biura Rady głowy. Moja taka prośba. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: przyjmuje to do przemyślenia. 

Pan Roman Wróblewski: no do przemyślenia, bo inne gminy maja i nie ma problemu. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: słowo sprostowania, wszystkie uchwały i protokoły z sesji są 

zamieszczane w BIP-ie.  

Pan Roman Wróblewski: ale ja mówię o projektach? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: projekty uchwał nie. 

Pan Roman Wróblewski: no właśnie. 



Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jest to dokument roboczy, natomiast mówię są publikowane 

zaproszenia, porządki komisji, porządki sesji. 

Pan Roman Wróblewski: Panie Wójcie, to nie jest dokument roboczy, projekt uchwały kierowany 

do Pana Przewodniczącego już ma określone skutki prawne, to nie jest już dokument prywatny, to 

jest dokument publiczny, z którym każdy obywatel ma prawo się z nim zapoznać. Ja mówię o 

przemyśleniu, ja nie mówię, że to musi być, ale dobrze by było, gdyby można było to umieszczać. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja to przyjmuję do przemyślenia. 

 

Do punktu 13-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 9.45 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Z-cy Wójta, 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i 

wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXVIII Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 
 

 
 
 

 

 


